

「愛護動物，攜手保育大自然」 Love Animals, Join Hands to Conserve Nature!

繪本創作比賽 Picture Book Creation Competition



目的 Aims

提高學生對生態環境的關注和自然保育的意識，培養他們愛護自然環境及尊重生命的正確價值觀；鼓勵學生珍惜和愛護生態環境，明白保護生態環境對社會及國家發展的重要性。

It aims to raise students' awareness of environmental protection and nature conservation and cultivate in them the proper values of loving nature and respect for life. It encourages students to cherish and care for the ecological environment and understand the importance of ecological and environmental protection to the social and national development.

對象 Targets

所有小學及特殊學校學生
All students from primary schools and special schools

組別 Categories

初小親子組
Lower Primary
(Parent-Child)

高小協作組
Upper Primary
(Group Collaboration)

獎項及獎品 Awards and Prizes

各參賽學生均可獲贈紀念品乙份。
各組別均設「傑出獎」及「嘉許獎」各十名。

各「傑出獎」得獎學生均可獲得：

- 獎狀乙張
- 獎盃乙座
- 海洋公園保育大自然教育工作坊乙次
- 海洋公園入場券兩張
- 作品將製作成有聲電子書於教育局網頁發布

各「嘉許獎」得獎學生均可獲得：

- 獎狀乙張
- 海洋公園保育大自然教育工作坊乙次
- 海洋公園入場券兩張

參賽資格 Eligibility

所有參賽隊伍必須經學校推薦。
每所學校可就每個組別最多推薦 3 份作品參賽。
All participating teams have to be nominated by their schools.
Each school can nominate at most 3 entries for each category.

參賽作品 Entries

繪本內容可為中文或英文。
The picture book can either be written in Chinese or English.

截止報名日期 Application Deadline

2024年4月12日
12 April 2024

All participating students will receive a souvenir.

Ten Outstanding Awards and ten Commendable Awards will be presented to awardees of each category.

Each awardee of the Outstanding Award will receive:

- a certificate
- a trophy
- a nature conservation education workshop at Ocean Park
- two Ocean Park entrance tickets
- the opportunity to convert his/her entry into an audio e-book which will be uploaded to the EDB webpage

Each awardee of the Commendable Award will receive:

- a certificate
- a nature conservation education workshop at Ocean Park
- two Ocean Park entrance tickets

頒獎典禮 Award Ceremony

頒獎典禮計劃於2024年7月上旬在海洋公園舉行。

The award ceremony will be held at Ocean Park in early July 2024.

注意事項 Points to Note

教育局將保留一切比賽活動之最終決定權，包括演繹、更改、取消或暫停此活動的條款及細則、獎項及其他安排，而不需另行通知。
The EDB reserves the right to make decision on all matters relating to the competition, which shall be final. This includes the right to interpret, amend, cancel or suspend the terms and conditions, prizes and other arrangements of the competition without notice.



查詢
Enquiry
3698 4423

詳情
Details



主辦機構
Organiser

教育局
課程發展處

Curriculum Development Institute
Education Bureau

協辦機構
Co-organiser

海洋公園
OCEAN PARK
HONG KONG